
P r o t o k ó ł  Nr  VIII/2015 

 

z odbytej VII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 10 czerwca 2015r. w sali Urzędu 

Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1410 do 1610. 

 
Obecnych 13 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej./ lista obecności w załączeniu 
do protokołu /. 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Skarbnik Miasta      - Pani Katarzyna Sówka 
3. Sekretarz Miasta      - Pan Marian Grajcarek 
4. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach :  - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Jonek Eryka 
        - Pan Wilhelm Waldemar  
        - Pan Trembulak Szczepan 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Meryk Piotr   
    -       Pan Rachwalik Wojciech 

- Pani Mariola Janusiak  
- Pani Teresa Szynkowska 

        - Pan  Giza Paweł 
        - Pan Wilhelm Daniel 
        - Pan Gallus Erwin 
5. Dyrektor MGOPS     - Pani Krystyna Wolna 
6. Dyrektor BOSziP      - Pani Donata Malinowska 
 
Porządek  o b r a d : 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia do tworzenia i realizacji Lokalnej Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy 
Działania „Górna Prosna „ na lata 2014-2020 

b) zmiana budżetu Gminy na 2015 rok 
c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
d) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Gorzów Śląski 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie   
    międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
7. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr VII /2015 z dnia 20.05.2015r. 
10. Zakończenie obrad. 
 
Ad1. Otwarcia VIII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał  Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Artur Kajkowski – witając radnych Burmistrza Pana Artura Tomalę, 

Skarbnika Miasta Panią Katarzynę Sówka, Sekretarz Miasta Pana Mariana Grajcarka 

Radcę Prawnego Panią Bożenę Kindler  dyrektorów jednostek organizacyjnych, 

przewodniczących osiedli i sołtysów oraz mieszkańców Miasta i Gminy, stwierdzając 
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jednocześnie, że w sesji uczestniczy 13 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej, co 

stanowi kworum, przy którym może obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 

Ad2. Nie wniesiono. 

Ad3.Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż radni 

otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję oraz projekty uchwał, w 

związku z zmianą nazwy uchwały proszę o zmianę w sprawie członkostwa Gminy Gorzów 

Śląski w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „ Górna Prosna „ i jednocześnie 

wprowadzenie w porządek obrad dodatkowej uchwały w sprawie członkostwa Gminy 

Gorzów Śląski w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Dolina Stobrawy „ porządek 

obrad z tą zmianą został oddany pod głosowanie  i przyjęty przez Radę Miejską – 10 

głosami „za” 3 głosy „wstrzymujące” na obecnych na sesji 13 radnych na 15-osobowy 

skład Rady Miejskiej.  

Ad4a) Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały 
w sprawie: członkostwa Gminy Gorzów Śląski w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania 
„Dolina Stobrawy „ 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr VIII/51/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 10 czerwca 2015 r. w 
sprawie: członkostwa Gminy Gorzów Śląski w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania 
„Dolina Stobrawy „ nie została  podjęta przez Radę Miejską – 12 głosami „przeciw” 1 głos 
„wstrzymujący” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad4b) Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały 
w sprawie: członkostwa Gminy Gorzów Śląski w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania 
„Górna Prosna „ 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr VIII/51/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 10 czerwca 2015 r. w 
sprawie: członkostwa Gminy Gorzów Śląski w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania 
„Górna Prosna „  została  podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na 
obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, że PROWEM zajmowała się Pani Michalina 
Stelmach i rozmawiałem z Panią Michasią i wyraziła zgodę na reprezentowanie Gminy 
Gorzów Śląski w „Górnej Prośnie”  
Radny Pan Piotr Pawełczyk zapytał, czy decyzję musimy podejmować dzisiaj, czy 
możemy to jeszcze przemyśleć? 
Radny Pan Józef Ostrzecha zapytał, czy mogą Gminę reprezentować dwie osoby. 
Radny Damian Kulesa zgłosił wniosek , żeby Gminę Gorzów Śląski w „Górnej Prośnie „ 
reprezentował Pan Artur Tomala. 
Wniosek został poddany pod głosowanie 10 głosów „za” 3 głosy „wstrzymujące” na 
obecnych na sesji 13 Radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej.. 
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4c)Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 
budżetu Gminy na 2015 rok informując radnych o zwiększeniach i zmniejszeniach po 
wprowadzonych zmianach budżet gminy wynosi  dochody 22.167.207,47 zł. Przychody 
1.987.474,22 zł. natomiast wydatki 23.317.575,60 zł. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, odczytał 
pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr VIII/52/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 10 czerwca 2015 r. w 
sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2015 rok została podjęta przez Radę Miejską – 11 
głosami „za” 2 głosy „wstrzymujące” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy 
skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4c) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej informując radnych ,że 
zmian dokonano w pozycjach wydatków bieżących i majątkowych dotyczących 2015 r. 

Dokonano przeniesienia kwoty 18.700 z wydatków bieżących do wydatków majątkowych. 

Dokonano zmniejszenia planu wydatków w dziale 750, zwiększono natomiast plan w 

dziale 600 oraz 900. 

Ogólna suma wydatków nie uległa zmianie i wynosi 23.317.575,60 zł, wydatki bieżące 

wynoszą 18.930.575,60 a wydatki majątkowe 4.387.000,00 zł. 

W związku z planowanym zaciągnięciem kredytu do kwoty 1.000.000,00 zł dokonano 

korekty w kolumnie (2.1.3) wydatki na obsługę długu, zmiany dotyczą prognozy na lata 

2019 – 2022. 

W załączniku nr 2 – w  wykazie przedsięwzięć  do wieloletniej prognozy finansowej nie 

dokonano zmian. 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr VIII/53/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 10 czerwca 2015 r. w 

sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej została 

podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 

Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4d) Pan Artur Tomala –Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: przystąpienia 

do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Gorzów Śląski  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  
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Uchwała Nr VIII/54/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 10 czerwca 2015 r. w  

sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Gorzów Śląski została podjęta przez Radę 

Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy 

skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad5 . Pan Artur Kajkowski -Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z pismami :                     

- Wojewody Opolskiego w sprawie naborów na ławników, 

- Marszałka Senatu w sprawie obchodów 25 lecia samorządu, 

- Kancelarii Prezydenta RP w sprawie obchodów 25 lecia samorządu, 

- Minister Pracy i Polityki Społecznej w sprawie obchodów 25 lecia samorządu, 

- radnego Bogusława dziedzic w sprawie naruszenia prawa, 

- Przewodniczącego Osiedla Południe w sprawie wykonania ciągu pieszo-rowerowego w 

miejscu zlikwidowanych torów kolejowych, 

- Sołtys Nowej Wsi w sprawie przebudowy drogi gminnej wewnętrznej w Nowej Wsi- Doły, 

- Sołtys Nowej Wsi w sprawie naprawy nawierzchni drogi gminnej w  Tęczynowie, 

Ad6. Burmistrz Pan Artur Tomala podziękował za przyjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do Górnej Prosny,  

Burmistrz złożył gratulacje dla Pana Tomasza Stefan za wzięcie udziału w konkursie 

Agencji Telewizyjno Estradowej  TV Media i zajęcie III miejsca przez uczennice. 

Burmistrz poinformował, że wnioski będą przedstawione na komisjach, lecz szanowni 

Państwo budżet nie jest z gumy ,a budżet na ten rok już jest rozdysponowany. 

Pani sołtys z Nowej Wsi chciejmy uszanować wolę mieszkańców i nie wyrzucać pieniędzy 

w błoto tylko spróbować naprawić tą drogę.  

Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i podjętych 

decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokołu/. 

Ad7. Brak  

Ad8. Pani sołtys Wioletta Brunsz zgłosiła, żeby wnioski składane do budżetu rozpatrywać, 

i zrozumieć tych ludzi którzy mieszkają przy drogach polnych. 

Burmistrz poinformował o wyjeździe 3 osobowej delegacji do dzieci będących na obozie 

na Węgrzech.   

Radny Bogusław Dziedzic zgłosił wniosek drogi Dębina –Budzów gdzie jest zrobiona do 

połowy i rolnicy zapowiadają, że jeżeli nie będzie skończona do żniw ten problem zgłoszą 

dalej. 

Burmistrz poinformował, że rozmawiał z Panem Stanosek  i pokazywałem na mapach , że 

wszedł w pas drogi z polem, tam wywozimy urobek z drogi i jest do wywiezienia wąwóz , 

ale to niestety kosztuje i nie jest to do zrobienie w ciągu paru dni.  

Ad9. Protokół Nr VII/2015 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20-05-2015r został 

przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na 
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sesji 13 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej)  do wglądu w biurze Rady 

Miejskiej .  

Nie wniesiono do protokołu uwag. 

Radni zaproponowali wspólną komisję 23-06-2015r o godz. 13:00.  

 

Ad10. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski stwierdził, że wyczerpany 

został porządek obrad, dziękując za udział w obradach zamykając VIII  sesję Rady 

Miejskiej.  

 

Protokółowała        Przewodniczył 

M. Zoremba                   Artur Kajkowski  

 

 


